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PROTOKOŁ  #A  29/201  8

Z  POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDZETOWO-GOSPODARCZEJ

RADYPOWIATUNOWOTOMYSKIEGO

z dnia  23 lutego  2018  r.

W  posiedzeniri  Komisji  Budżetowo-Gospodarczej  udział  wzięli  członkowie  Komisji

oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I do protokołu.

Nieobecny  na  posiedzeniu  członek  Komisji  - radny  Tomasz  Kuczyński.

Posiedzenie  Komisji  poprowadził  jej  Przewodniczący-radny  Krzysztof  Pacholak,

który  powitał  przybyłe  osoby  i odczytał  proponowany  porządek  obrad:

1.  Analiza  możliwości  pozyskania  środków  zewnętrznych  na  realizację  inwestycji

drogowycl'i/oświatowycli  i ii'uiych  -  ocena  stanu  zaawansowania  przygotowań  powiatu

do konkursów  dotacyjnycli  w  2018  r.

2.  AnalizamateriałównasesjęizaopiniowanieprojektówuchwałRadyPowiatu.

3. Wnioski,  opirńe  Komisji,  sprawy  różne.

Przewodniczący  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Wszyscy  członkowie  Komisji  byli,,za"  jego  przyjęciem.

Przystęprijąc  do  realizacji  punktu  1, Przewodniczący  Komisji  poprosił  o zabranie  głosu

Panią  Ilonę  Dębską.

Pani  Ilona  Dębska  -  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  przedstawiła

stan  zaawansowania  przygotowań  Powiatu  do  konkursów  dotacyjnych  w  2018 roku -załącznik

nr  2 do  protokołu.

Przewodniczący  zadał  pytanie  pani  Ilonie  Dębskiej  dotyczące  przygotowania  do

inwestycji  drogowycli  w  ramach  tzw.,,sclietynówek".

Pani  Kierownik  Wydziału  Infrastruktuiy  Drogowej  odpowiedziała,  że przewidziane

do  realizacji  w ramacli  ,,schetynówek"  są  ril. Wittmani'ia  w Lwówku  i ril. Poznańska

w  Miedzichowie.

Przewodniczący  zaproponował,  aby  wystąpić  z pismami  do włodarzy  gmin  celem

zachęcenia  do  wszczęcia  procedur  finansowania  inwestycji  drogowycli  w  ramach

,,sclietynówek".

Członek  Komisji  -  Lech  Sadowski  poinformował  o obawach  i asekuracji  ze strony

włodarzy  gmin  przed  przystąpieniem  do omawianego  programu  dofinansowania  infrastruktury

drogowej.

Członek  Komisji  -  Przemyslaw  Tramowski  stwierdził,  że z posiadanego  rozeznania

tylko  duże  gminy  są zainteresowane  pozyskiwanien'i  środków  finansowych  z tego  programu.

Z riwagi  na brak  dalszycli  wypowiedzi  w tym  temacie,  Przewodniczący  Komisji

zapytał,  czy  są jeszcze  jakieś  pytania  dotyczące  tego  pru'iktu?

Z riwagi  na brak  pytań,  Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  punktu  posiedzenia

Komisji:  Analiza  materiałów  na sesję.

- Sprawozdanie Staro$  Nowotomyskiego z działalności Zarr4du  Powiatu Nowotomyskiego
w okresie  międzysesyjnym  przyjęto  bez uwag.



Projekty  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

- zmiany  budf,etu  Powiatu  na  rok  2018

Pani  Skarbnik  poinformowała  o zmianach  w  budżecie  i omówiła  zadania

inwestycyjne,  które  zaplanowano  do realizacji  w  2018  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo  - Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwaly  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  na  rok  2018.

- uchwalenia  zmiatx  w Meloletriiej  Prognozie  Finamowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata

2018-2028

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo  - Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na  lata  2018  -  2028.

Przewoduiczący  poinformował,  że  poddaje  pod  zaopiniowanie  blok  uchwał

dotyczących  wyłączenia  i zamiaru  likwidacji  SZkÓł.

- wyłączenia  Liceum  Ogólriokształcącego  dla  Dorosłych  z Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum

Kształcenia  Ustawicztxego  im.  Gen.  Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciatxce

- wyłączetxia  Szkoły  Policealtxej  dla  Dorosłych  z Zespołu  SzkółRolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawic:mego  im.  (Jć'/ź. Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance

- wyłączeriia  Technikum  UzupebniającegoRobniczego  dlaDorosłych  zZespołu  SzkółRolnicze

Cetxtrum  Kształcenia  Ustawicznego  im.  Gen.  I)ezyderego  Chłcipowskiego  w Trzciarice

- wyłączenia  Technikum  dla  Dorosłych  z Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawicznego  im.  Gen.  Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance

- likwidacji  Liceum  Ogóbnokształcącego  dla  Dorosłych

- likwidacji  Szkoły  Policealriej  dla  Dorosłych

- likwidacji  Technikum Uzupełniającego  Rolriiczego dla Doros%ch
- likwidacji  Techriikum dla Doros%ch

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo  - Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.

projekty  uchwał.

- zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolnej

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo  -  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwaly  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolnej.

- odstąpienia  od przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najwiu  lokalu  użytkowego  na  czas

txieomaczotxy  usyhiowariego  w budynku  przy  ul.  Poznańskiej  30 w Nowym  Tomyślu

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja Budo  - Gos  jednogłaśnie e zaopiniowahi pmjekt udiwa0
w sprawie  odstąpienia  od powego  tgbu  zawarcia  umowy  najmu  kikału  użytkowego  na 

nieoznaczony  usytuowanego  w  budynku  przy  ul.  Poznańskiej  30  w  Nowym  Tomyślu.

- uchwaleriia  "Powiatowego  programu  ochrotxy  środowiska  dla  Powiatu  nowotomyskiego  na



lata2018-2021  zperspekfflwądoroku2025  wrazzProgramemusuwaniaazbestuiwyrobów
zawierających  azbest  dla  powiatu  riowotomyskiego  do roku  2032"

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwaly  w  sprawie  uchwalenia  "Powiatowego  programu  ochrony  środowiska  dla  Powiatu

nowotomyskiego  na lata  2018  - 2021  z perspektywą  do roku  2025  wraz  z Programem

usuwania  azbestu  i wyrobów  zawierających  azbest  dla  powiatu  nowotomyskiego  do  roku

2032".

- przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Społeczno  -  Gospodarczego  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata

2018-2028

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Społeczno  -  Gospodarczego  Powiatu

Nowotomyskiego  na  lata  2018  -  2028.

- określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób niepełtxosprawnych

zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  prze:maczotxe  środki

Państwowego  Furiduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnospramych  w 2018  roku

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w  2018  roku.

- Sprawozdanie  z wysokości  średtxich  wytxagrodzeń  nauczycieli  txa poszczególnych  stoptiiach

awansu  zawodowego  w szkołuch  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialtxego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu

terytorialnego  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  przyjęła  bez  uwag.

- Raport  z wykonania  Programu  ochrotxy  środowiska  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  ria  lata

2015  -  2018  z perspektywa  do roku  2021,

Przewodniczący  zapytał,  czy  są uwagi  do Raportu?  Uwag  nie  było.

Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  jednogłośnie,  pozytywnie  zaopiniowała  Raport

z wykonania  Programu  ochrony  środowiska  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2015  -

2018  z perspektywą  do  roku  2021.

Po zrealizowaniu  punktu  2 posiedzenia,  Przewodniczący  przeszedł  do ostatniego

punktu  posiedzenia  Komisji:  Wnioski  i opinie  Komisji,  Sprawy  różne  i zapytał,  czy  ktoś  chce

zabrać  głos?

Nikt  z osób  obecnych  na  posiedzeniu  się nie  zgłosił.



Po wyczerpaniri  porządku  obrad,  Przewodniczący  podziękował  za  udział  i zakończył

posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący  Komisji

Budżetowo-Gospodarczej

/-/  Krzysztof Pacholak

Protokolant:  Jarosław  Zieliński


